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Styrelsemöte EHF
Torsdag den 10 oktober 2024

Deltagare:
Andreas Hammar, Linnea Maurd, Lena Wiklund, Rebecka Ahonen Salahov, Mats Berggren,
Peter Wallin, Anne-lie Glaad, Mathias Eriksson (punkt 1)och Jenny Boqvist (punkt 1)

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
● Dagordningen för mötet fastställdes.
● Till justerare för mötet valdes Peter Wallin.
● Föregående protokoll godkändes.

Information från seniorlaget-dam

● Ett ungt lag denna säsong,
● Över 70 % närvaro hos tjejerna, en markant ökning jämfört med för några år sedan.

väldigt ambitiösa tjejer.
● Sportsligt mål- placera oss bättre, placering 1-5.
● Öka kunskap i gymmet
● Mera boll, boll, boll….
● Förbättra våra testresultat och mäta dem 3 ggr under säsongen
● Vi vill träna som ett Div 1 lag
● Starka värderingar och framförallt beteenden som förankras i gruppen
● Utveckla samarbetet med LIU
● Fokusera mer på handboll
● …..och ha roligt på vägen!

Vad är nästa steg?
Hur ska vi fylla på nerifrån? Många åldersgrupper som missat en del i utvecklingsstegen….
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Media

● Möte med lagens medieansvariga torsdagen den 17/10

Kansli

● Varje lag har fått ett visst antal matcher att fördela mellan lagen
● “Schysst match” togs ej upp på domarutbildningen
● Under dokument på laget.se - finns instruktioner om Cleverservice.
● Vi vill kunna välja datum då vi erbjuder domarutbildningar så våra spelare kan.
● Funktionärsutbildning- vi skulle vilja veta datum tidigare så föräldrarna kan gå.
● Många lag som håller på med matchflyttar vilket rör till det.
● Herrarnas onsdagsträningar är nu löst. De tränar i FJ-100 och Idrottshuset.
● Sannadal har ett bra koncept vad gäller träningsläger på “loven”. Skulle EHF kunna

erbjuda detta under loven? Sportlovet kanske?
● Mentorskap- från U14 och neråt. Var 4- 6 e vecka. Försöka få detta i rull.
● P2012 har önskemål om extra träningar, då får de betala själva. Vad anser styrelsen

är ok? Vi tar ett beslut inför varje förfrågan.
● Många ledare är ej fakturerade, kolla igenom listan.

Sponsring

● Många lag som drar in mycket sponsorpengar till lagkassan. Vi kommer boka in
möte med lagens sponsoransvariga för att få en dialog kring hur arbetet kring
föreningssponsorer och lagsponsorer ska fungera. Peter funderar på upplägg och
återkommer.

Försäljning och ekonomi

● 230 000 kr på föreningskontot , 815 000 kr på lantbrukskontot.
● Resultatet för september plus minus 0kr
● Mer genomgång av budgeten vid nästa möte
● Lena och Andreas träffade banken förra veckan. Flyttat från Mälarkontot till

Lantbrukskontot.
● Vi kan placera till 3,55 % men då är pengarna låsta i 3 månader. Förslagsvis kan vi

sätta av 400 000 kr.
● 3270 paket Newbody är sålda, 14 % ökning från förra året. ca 84 000 kr till

föreningen. Leverans troligtvis onsdag den 16 oktober.

 B
O

PW
, O

AH
, L

LM
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




3

● Har man 3 barn eller fler och frågar föreningen så kan man få “syskonförsäljning”.
dvs man kan få sälja för 2 barn.

● Vissa i seniorlagen säljer inte. Hur får vi dem att sälja? De måste också bidra
● Vid friköp på 400 kr går i dag 150kr till laget. Hur ska vi ha det i fortsättningen? from

lotterna går 100kr till laget, resten till föreningen
● 20 st förfallna ledarfakturor. Påminnelser går ut.
● Ca 40 st stödmedlemmar i år. Kan vi skicka ut ett mejl till de som varit med ej är med

denna säsong?
● Anne-lie fortsätter som kanslist.
● EPs annonser är dyra. Inga mer annonser där just nu.
● Avtalet med Västanhede kommer läggas upp på styrelsesidan/dokument/avtal.
● Matchannonser dam/herr - vi får sätta upp en gatupratare på ICA Westerlund och

Intersport. Andreas kollar om han kan fixa en

Arrangemang och tävling

● Personer från Enköpings Volontärförening kommer ner den 26/10.
● Maskotar, kioskansvariga m.m. Schema kommer läggas ut så arrangörsgruppen har

så de vet att alla roller är tillsatta.

Senior

● Det är ett tunt underlag av spelare i TRIM och Div 3.
● Föreningen har svarat på en enkät till förbundet som gällde inför en eventuell

justering av antal lag i handbollsligan och allsvenskan.
● Herrlaget- stabilt, många spelare. Ledarna har tagits emot positivt.
● Anton och Jörgen bjuds in till nästa möte.

Barn och Ungdom

● Linda har deltagit på föräldramöten. En ledare i P2015 har uppmärksammat att ESK
hävdar att man inte kan spela både handboll och fotboll. Förslagsvis tar den
föräldern kontakt med kommunen för att uppmärksamma dem på detta.

● Föreningens möte med LIU var positivt. Kommunikationen med hur passen är
upplagda eftersom de är lagda i början av veckan.
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Material

● Önskemål om att det står “ledare” på alla ledarkläder.
● Kempa är små i storlekarna, de ledarna som vill ha större storlekar kan välja Clique.
● Intersport vill veta vad ledarna får välja mellan. Mats tar fram underlag.
● Damlagen får inte ihop kommunikation runt material och när det ska användas. Bör

finnas bollar så det räcker åt alla som behöver storlek 2 vilket är Dam, Div 3, Trim och
DamJ. Andreas stämmer av med de ansvariga i de lagen.

● Mats kollar pris på merch ex halsduk, mössa, vantar, handduk m.m
● Många nya ledare som vill ha ledarkläder.
● Finns skåp över både på dam och herrsidan.
● EHF- strumporna kostar alldeles för mycket. Mats pratar med Intersport om detta.

Övrigt

● Tillsättning av vakant plats- den vakanta platsen som suppleant som kvarstår sedan
årsmötet kommer inte att tillsättas under verksamhetsåret, utan löses vid
nästkommande årsmöte

Ansvarig fika nästa möte

● Mats Berggren

Kommande möten

● Seniortränarna herr bjuds in till nästa möte.
● 11/11 kl 18.00 i Röda Villan.

Sekreterare Justerare Ordförande

Linnea Maurd Peter Wallin Andreas Hammar
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Styrelsemöte EHF
Torsdag den 10 oktober 2024


Deltagare:
Andreas Hammar, Linnea Maurd, Lena Wiklund, Rebecka Ahonen Salahov, Mats Berggren,
Peter Wallin, Anne-lie Glaad, Mathias Eriksson (punkt 1)och Jenny Boqvist (punkt 1)


Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
● Dagordningen för mötet fastställdes.
● Till justerare för mötet valdes Peter Wallin.
● Föregående protokoll godkändes.


Information från seniorlaget-dam


● Ett ungt lag denna säsong,
● Över 70 % närvaro hos tjejerna, en markant ökning jämfört med för några år sedan.


väldigt ambitiösa tjejer.
● Sportsligt mål- placera oss bättre, placering 1-5.
● Öka kunskap i gymmet
● Mera boll, boll, boll….
● Förbättra våra testresultat och mäta dem 3 ggr under säsongen
● Vi vill träna som ett Div 1 lag
● Starka värderingar och framförallt beteenden som förankras i gruppen
● Utveckla samarbetet med LIU
● Fokusera mer på handboll
● …..och ha roligt på vägen!


Vad är nästa steg?
Hur ska vi fylla på nerifrån? Många åldersgrupper som missat en del i utvecklingsstegen….
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Media


● Möte med lagens medieansvariga torsdagen den 17/10


Kansli


● Varje lag har fått ett visst antal matcher att fördela mellan lagen
● “Schysst match” togs ej upp på domarutbildningen
● Under dokument på laget.se - finns instruktioner om Cleverservice.
● Vi vill kunna välja datum då vi erbjuder domarutbildningar så våra spelare kan.
● Funktionärsutbildning- vi skulle vilja veta datum tidigare så föräldrarna kan gå.
● Många lag som håller på med matchflyttar vilket rör till det.
● Herrarnas onsdagsträningar är nu löst. De tränar i FJ-100 och Idrottshuset.
● Sannadal har ett bra koncept vad gäller träningsläger på “loven”. Skulle EHF kunna


erbjuda detta under loven? Sportlovet kanske?
● Mentorskap- från U14 och neråt. Var 4- 6 e vecka. Försöka få detta i rull.
● P2012 har önskemål om extra träningar, då får de betala själva. Vad anser styrelsen


är ok? Vi tar ett beslut inför varje förfrågan.
● Många ledare är ej fakturerade, kolla igenom listan.


Sponsring


● Många lag som drar in mycket sponsorpengar till lagkassan. Vi kommer boka in
möte med lagens sponsoransvariga för att få en dialog kring hur arbetet kring
föreningssponsorer och lagsponsorer ska fungera. Peter funderar på upplägg och
återkommer.


Försäljning och ekonomi


● 230 000 kr på föreningskontot , 815 000 kr på lantbrukskontot.
● Resultatet för september plus minus 0kr
● Mer genomgång av budgeten vid nästa möte
● Lena och Andreas träffade banken förra veckan. Flyttat från Mälarkontot till


Lantbrukskontot.
● Vi kan placera till 3,55 % men då är pengarna låsta i 3 månader. Förslagsvis kan vi


sätta av 400 000 kr.
● 3270 paket Newbody är sålda, 14 % ökning från förra året. ca 84 000 kr till


föreningen. Leverans troligtvis onsdag den 16 oktober.
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● Har man 3 barn eller fler och frågar föreningen så kan man få “syskonförsäljning”.
dvs man kan få sälja för 2 barn.


● Vissa i seniorlagen säljer inte. Hur får vi dem att sälja? De måste också bidra
● Vid friköp på 400 kr går i dag 150kr till laget. Hur ska vi ha det i fortsättningen? from


lotterna går 100kr till laget, resten till föreningen
● 20 st förfallna ledarfakturor. Påminnelser går ut.
● Ca 40 st stödmedlemmar i år. Kan vi skicka ut ett mejl till de som varit med ej är med


denna säsong?
● Anne-lie fortsätter som kanslist.
● EPs annonser är dyra. Inga mer annonser där just nu.
● Avtalet med Västanhede kommer läggas upp på styrelsesidan/dokument/avtal.
● Matchannonser dam/herr - vi får sätta upp en gatupratare på ICA Westerlund och


Intersport. Andreas kollar om han kan fixa en


Arrangemang och tävling


● Personer från Enköpings Volontärförening kommer ner den 26/10.
● Maskotar, kioskansvariga m.m. Schema kommer läggas ut så arrangörsgruppen har


så de vet att alla roller är tillsatta.


Senior


● Det är ett tunt underlag av spelare i TRIM och Div 3.
● Föreningen har svarat på en enkät till förbundet som gällde inför en eventuell


justering av antal lag i handbollsligan och allsvenskan.
● Herrlaget- stabilt, många spelare. Ledarna har tagits emot positivt.
● Anton och Jörgen bjuds in till nästa möte.


Barn och Ungdom


● Linda har deltagit på föräldramöten. En ledare i P2015 har uppmärksammat att ESK
hävdar att man inte kan spela både handboll och fotboll. Förslagsvis tar den
föräldern kontakt med kommunen för att uppmärksamma dem på detta.


● Föreningens möte med LIU var positivt. Kommunikationen med hur passen är
upplagda eftersom de är lagda i början av veckan.
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Material


● Önskemål om att det står “ledare” på alla ledarkläder.
● Kempa är små i storlekarna, de ledarna som vill ha större storlekar kan välja Clique.
● Intersport vill veta vad ledarna får välja mellan. Mats tar fram underlag.
● Damlagen får inte ihop kommunikation runt material och när det ska användas. Bör


finnas bollar så det räcker åt alla som behöver storlek 2 vilket är Dam, Div 3, Trim och
DamJ. Andreas stämmer av med de ansvariga i de lagen.


● Mats kollar pris på merch ex halsduk, mössa, vantar, handduk m.m
● Många nya ledare som vill ha ledarkläder.
● Finns skåp över både på dam och herrsidan.
● EHF- strumporna kostar alldeles för mycket. Mats pratar med Intersport om detta.


Övrigt


● Tillsättning av vakant plats- den vakanta platsen som suppleant som kvarstår sedan
årsmötet kommer inte att tillsättas under verksamhetsåret, utan löses vid
nästkommande årsmöte


Ansvarig fika nästa möte


● Mats Berggren


Kommande möten


● Seniortränarna herr bjuds in till nästa möte.
● 11/11 kl 18.00 i Röda Villan.


Sekreterare Justerare Ordförande


Linnea Maurd Peter Wallin Andreas Hammar
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